

<p><b>Sub: List of Nominations</b></p>	<p><b>الموضوع: قائمة الترشيحات</b></p>
<p>Please find below the list of nominees to fill the one (1) vacant seat in the <b>Liva Group SAOG Board of Directors</b>.</p>	<p>يرجى الاطلاع أدناه على قائمة المرشحين لشغل المقعد الشاغر الواحد (1) في مجلس إدارة مجموعة ليفا ش.م.ع.ع.</p>
<p><b>Mr. Al Wadhah Al Adawi</b> is the Chief Investment Officer at Ominvest Capital, Dubai, UAE, where he leads global investments across equities, fixed income, real estate, and hybrid assets. With over 20 years of international experience, Al Wadhah is recognized for managing multi-asset portfolios and driving strategic investments that deliver risk-adjusted performance across both developed and emerging markets.</p> <p>Before joining Ominvest Capital, Al Wadhah held senior leadership positions at some of the world's leading financial institutions, including Harvard Management Company, GLG Partners, and Morgan Stanley Europe. His expertise encompasses global portfolio management, multi-asset strategies, and transformational leadership of portfolio companies. Earlier in his career, Al Wadhah also served as Vice Chairman of Hydrocarbon Finder E&amp;P, overseeing strategic growth and operational transformation.</p> <p>In addition to his executive roles, Al Wadhah is an active board member and has also previously served on the boards of Jabreen Capital SAOC, Ominvest, and Eastbridge Partners.</p> <p>Al Wadhah graduated Cum Laude from Boston University with a double major in Economics and Finance and is a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder since 2004.</p>	<p><b>الفاضل الوضاح العدوي</b> يشغل الفاضل الوضاح العدوي منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار في شركة أومنفست كابيتال في دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة، حيث يقود الاستثمارات العالمية عبر فئات الأصول المختلفة، بما في ذلك الأسهم، والدخل الثابت، والعقارات، والأصول الهجينة. ويتمتع الفاضل الوضاح بخبرة دولية تزيد على 20 عامًا، وهو معروف بإدارته لمحافظ استثمارية متعددة الأصول وقيادته لاستثمارات استراتيجية تحقق أداءً معدياً بالمخاطر في كل من الأسواق المتقدمة والناشئة</p> <p>وقبل انضمامه إلى أومنفست كابيتال، شغل الفاضل الوضاح مناصب قيادية عليا في عدد من أبرز المؤسسات المالية العالمية، بما في ذلك شركة هارفارد لإدارة الاستثمارات، و GLG بارتنرز، ومورغان ستانلي أوروبا، وتشمل خبراته إدارة المحافظ الاستثمارية العالمية، والقيادة التحولية للشركات التابعة لمحافظ الاستثمار. وفي بداية مسيرته المهنية، شغل السيد الوضاح أيضًا منصب نائب رئيس مجلس الإدارة في شركة ستكشيف الهيدروكربونات لاستكشاف والإنتاج، حيث أشرف على تحقيق النمو الاستراتيجي والتحول التشغيلي.</p> <p>وإلى جانب أدواره التنفيذية، يُعد الفاضل الوضاح عضوًا نشطًا في مجالس الإدارات، وقد سبق له أن شغل عضوية مجالس إدارة كل من جبرين كابيتال ش.م.ع.ع، وأومنفست، وإيستبريدج بارتنرز.</p> <p>تخرج الفاضل الوضاح بدرجة الامتياز (Cum Laude) من جامعة بوسطن، حاصلًا على درجة مزدوجة في الاقتصاد والتمويل، وهو حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA) منذ عام 2004</p>

**Mr. Nooh Al Zadjali** is an organizational development professional with extensive experience in organizational design, corporate governance, project management, policy and procedure development, and quality management. He currently serves as a Consultant / Management consultancy Services at TAKATUF Oman one of Oman Investment Authority entities, supporting organizations in enhancing operating models and effectiveness.

He holds an MSc in Human Resource Management (Talent Management & Development) with Distinction from the University of Lincoln (UK). Nooh is a CIPD Associate, certified in Lean methodology, and a graduate of the National Leadership Program "Etimad" at the Royal Academy of Management.

Throughout his career, Nooh has held leadership roles across multiple sectors in Oman, including power and utilities, logistics and supply chain, tourism, and finance and insurance. His professional approach focuses on aligning people, processes, and technology to strengthen governance, ensure compliance, establish robust performance frameworks, and deliver sustainable, measurable outcomes.

**الفاضل نوح بن عبد الحميد الزدجالي** متخصص في التطوير المؤسسي، يتمتع بخبرة واسعة في التصميم التنظيمي، والحوكمة المؤسسية، وإدارة المشاريع، وتطوير السياسات والإجراءات، وإدارة الجودة. يشغل حاليًا منصب مستشار/ الخدمات الإدارية لدى شركة تكاتف عُمان التابعة لجهاز الاستثمار العماني، حيث يقدم الدعم للمؤسسات في تطوير نماذج التشغيل وتعزيز الكفاءة المؤسسية. يحمل درجة الماجستير في إدارة الموارد البشرية (إدارة وتطوير المواهب) مع مرتبة الشرف (امتياز) من جامعة لنكولن بالمملكة المتحدة، وهو عضو منتسب في CIPD، وحاصل على شهادة في منهجية الين، وخريج برنامج القيادة الوطنية «اعتماد» من الأكاديمية السلطانية للإدارة. تولى أدوارًا قيادية في قطاعات متعددة داخل سلطنة عُمان شملت الطاقة والمرافق، واللوجستيات وسلاسل الإمداد، والسياحة، والقطاعين المالي والتأميني. ويرتكز نهجه المهني على مواءمة الأفراد والعمليات والتقنية لترسيخ الحوكمة والامتثال، وبناء أطر أداء فعّالة، وتحقيق نتائج مستدامة قابلة للقياس.

المفوض بالتوقيع

Authorized Signatory

